
Skolebestyrelsesmøde nr. 80 den 14/03 – 2019 kl. 17.00 – 20.00 Personalerum – B bygning. 
Deltagere: Lars, Morten, Berit, Johannes, Jacob G, Connie, Torben, Kamma, Dorthe, Signe  

Afbud: Neo, Lotte, Helene, Gustav, Line            Gæster: Anne H – emner fra kl. 18      Ej mødt:  

Mødeleder: Connie    Referent: Kamma     Bespisning: skolen 

Dagsordenspunkter: 

Nr.: Tid Punkter Indhold og sagsbehandling: Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

 

Tovhol

dere 

Forbe-

redelse 

1 17.00 
17.05 
 

Gennemgang af 
dagsorden  

Orientering & spørgsmål 
 

Connie  

2 17.05 
17.20 

Økonomi/budget 2019 Kort status på budgetplan 

 

Vikarforbruget ligger fornuftigt og med en lineær fremskrivning holder vi måltallene.  

 

Skolebestyrelsen har fokus på at alle økonomiposter, herunder lønforbrug, er i spil i forhold til at budget 2019 går i 0.  

 

Sokkel på c-bygningen skal udbedres for anlægsmidler der ikke influerer på skolens budget. 

 

A-kælderen-problematikken arbejdes der videre med af Lotte og Kamma. 

 

Morten/L

W 
 

3 17:20 
17:50  

Ny model for 
Klassedannelse 
 

Hvad betyder Undervisningsudvalgets beslutning af model 3 for skolen? 
 
Skolebestyrelsen tager modellen ad notam og ser frem til at få 4 kommende 0. klasser. Det er glædeligt at kvotienten 
vender tilbage til 26 elever pr. klasse. Skolebestyrelsen følger udviklingen. 
 

LW/ 
Morten 

 

4 17:50 
18:05 

Nyt fra elevrådet Orientering fra elevrådet 
 
Udgår  
 

Neo  

5 18:05 
19:00 

Ny aftale om 
Folkeskolen 

Hvad betyder aftalen for skolen – er der grund til bekymring? 
Ledelsen fremlægger 
 
Der er mange ubekendte på nuværende tidspunkt, men skolen kommer måske til at genoverveje hvordan vi fremadrettet 
skal organisere og prioritere fx mentorordning, linjer og årgangens dag, de praktisk/musiske fag osv.  
 
Skolebestyrelsen mener at årgangens dag og linjerne er et vigtigt kendetegn for Skolen ved Bülowsvej, og skal prioriteres 
fremadrettet. Samtidig ønsker bestyrelsen fortsat at prioritere den fagfaglige undervisning. 
 
Ledelsen fremlægger et udkast på aprilmødet. 
 

LW, KS Link til 
aftale tidl. 
udsendt. 



 

6 19:00 
19:20 

Status på arbejdet i 

sub-grupperne 

 

Skole/hjem og 

kommunikation 

 

Trivselsgruppen 

 

Vikarkvalitet 

 

Markedsdagsgruppen 

5 minutters status fra hver gruppe samt videre arbejde herfra. 

  

Det blev kort gennemgået hvor i processerne de 4 sub-teams er og hvordan det videre arbejde ser ud. 

 

 

KS, LW 

 

 

7 19:20 
19:30 

Klassesammenlægning Status 

 

Berit deltager som Skolebestyrelsesmedlem hvis det bliver nødvendigt med sammenlægning på nogle årgange. 

 

LW  

8 19:30 
19:50 

Lejrskole Orientering ift. Spørgsmål og videre proces.  

Hvad er formålet med lejrskole? 

Principper for økonomi? 

 

Der er både faglige og sociale mål med lejrskolen. Skolebestyrelsen ønsker at indfører en fast ramme for 

indtjeningsmuligheder i forbindelse med fx Markedsdagen i 7. og 8. klasse, ½ gris i 8. klasse eller 1 undervisningsdag med 

”operation dagsværk”. 

 

Ledelsen udarbejder et udkast til princip for økonomisk afholdelse af lejrskole i 9. klasse og rammerne for indtjening.   

Ledelsen  

9 19:50 
20:00 

Evt. 

Underskrivning af 
referat 

Der er gennem de sidste uger kommet information ud fra skolens kontor, der blev sendt ufiltreret afsted og fremstod 

uprofessionelt.  

Alle  

   
 

   

P-PLADS: Hvad nåede vi IKKE, hvad skal vi huske:  Gennemgang af principper, principper barns sygdom.  Flyttede emner: koncept for evaluering af §16B-tolærer 

ordning, status forvaltning mobilpolitik, status vedligeholdelsesplan, lektiepolitikken videreføres i april 19, Status projekter på skolen/implementering af skolereform. 

Udvalg/arbejdsgrupper:  

Mødeleder: Kontaktforældremøder:                                                                                      

 

Dagsorden:  

 

Igangværende og kommende opgaver (ideer) Bemærkninger Tovholdere Deadline 


